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шт. / pcs м2 кг / kg кор. / box м2 кг / kg

30,540,2 x 40,2 77,76100 циклов / cycles 1,62 149410 48

БОМБЕЙ BOMBAY

40.2 x 40.2

Бомбей, один из культурных центров Индии, в конце столетия переименованный в
Мумбаи, навсегда остался символом страны, ярким и неповторимым. Архитектура
города, чье название, по одной из легенд, означает «хорошая бухта», разнообразна.
Особняки викторианского стиля соседствуют с современными постройками. Южную
часть этого мегаполиса с офисами крупнейших компаний, роскошными отелями и
жилыми домами справедливо именуют «индийским Манхэттеном».

Bombay, one of India’s cultural centers that at the end of the century was renamed into

Mumbai, will always be the vivid and unique symbol of the country. The architecture of the

city, whose name, according to a legend, means “good harbor,” is very varied. The Victorian

style mansions can be found here side by side with modern buildings. The southern part of

this megalopolis with the offices of large companies, luxury hotels and residential buildings

is justly called “Indian Manhattan.” 
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BOMBAY  БОМБЕЙ

Рекомендуем применять затирку, одинаковую по цвету с плиткой; при использовании контрастной – провести

пробу на небольшом участке и убедиться, что поверхность легко очищается. Если имеет место окрашивание, об-

работать поверхность защитными средствами. 

Подробнее – www.kerama-marazzi.com / Советы / Уход за керамической плиткой.

It is strongly recommended to use float grout of the same colour as the tiles. If you use the grout finish of a different

colour, it is better first test it on a small area and make sure that the surface can be easily cleaned. If the tiles are coloured,

treat the tile surface with a special protective coating. See www.kerama-marazzi.com / Advice/ Ceramic tiles care

for more information.
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